



EXPRESS LUNCH DISCOUNT OFFER 商務午餐優惠

From Monday to Friday, enjoy Buy-3-Get-1-Free on Express Lunch at Mirage Bar & Restaurant!
週一至週五，凡於 Mirage Bar & Restaurant 惠顧商務午餐，尊享買三送一優惠！

TERMS & CONDITIONS

1. Discount Offer is valid until Aug 30, 2024 and applicable to Express lunch menu, 12 p.m. - 2:30 p.m., on Monday to Friday.
2. The offer is available for dine-in only at Mirage Bar & Restaurant (Dining Hall), exclude Private Dining Room.
3. Valid staff identification/membership card are required to be presented for verification purpose, and will be arranged on first-come-first-served basis.
4. All prices are subject to 10% service charge based on original price.
5. The offer cannot be used for special / promotional menus or items, or in conjunction with any other promotions or discounts, Club Marriott membership benefits, Marriott Bonvoy benefits or credit card discounts and vouchers.
6. Advance reservation with indication of the use of such promotion is required and subject to restaurant's availability.
7. Marriott Bonvoy™ points cannot be earned for this promotion.
8. Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong reserves the right to change the terms & conditions for the promotion without prior notice.
9. In case of disputes, the decision of Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong shall be final.

條款及細則

1. 以上優惠適用於由即日起至8月30日期間星期一至五，中午12時至下午2時半之商務午餐。
2. 以上優惠只限於Mirage Bar & Restaurant大廳堂食，私人廂房除外。
3. 請出示有效的職員證或會員證以享優惠，並以先到先得形式安排。
4. 需另收取百分之十的服務費(以原價計算)。
5. 此優惠不適用於任何特別推廣菜單或優惠，並不可與其他優惠或折扣、萬譽會會員優惠、萬豪旅享家™會員優惠或信用卡折扣和優惠券同時使用。
6. 須預訂餐廳座位及說明使用此優惠，並視乎餐廳座位供應情況而定。
7. 萬豪旅享家™會員不可賺取萬豪旅享家™積分。
8. 香港萬麗海景酒店保留修改使用此優惠的條款及細則，並無須事先通知。
9. 如有任何爭議，香港萬麗海景酒店保留最終決定權。

Discounted seat is limited. For reservations and enquiries, please visit Mirage Bar & Restaurant or contact us at (852) 2802 8888 and rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com.

優惠名額有限。 預訂或查詢，請到Mirage Bar & Restaurant、致電(852) 2802 8888 或電郵至 rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com 與我們聯絡。